

## Chinese Wedding Privileges 2017 中式婚宴優惠

10% discount for Chinese Weddings held between Jan 1 and Dec 31, 2017  
預訂2017年內舉行之中式婚宴可享9折優惠

For booking of 100 persons or above, the below privileges will be offered  
預訂中式婚宴喜酌一百位或以上可獲下列精彩優惠

- ♥ Complimentary pre-dinner snacks for 50 persons  
奉送五十位席前粉麵及小食
- ♥ A dummy wedding cake for photo shooting  
精美結婚模型蛋糕供切餅儀式及拍照用
- ♥ A 5-lbs fresh fruit cream cake  
五磅鮮果忌廉蛋糕
- ♥ Complimentary seat covers  
華麗椅套
- ♥ Book our hotel accommodation at up to 25% discount off best flexible rate  
以最優彈性房價預訂酒店客房住宿享最高75折優惠
- ♥ 12% discount coupon for invitation cards provided by "H2 Cards"  
「H2 Cards」精美請柬八八折優惠券
- ♥ Complimentary use of LCD projector, DVD player and screen  
免費使用LCD投影機、DVD機及銀幕
- ♥ Free corkage on self brought-in wine or hard liquor (max. 10 bottles in total)  
自攜餐酒或洋酒免收開瓶費 (最多共十瓶)
- ♥ 2 car parking spaces throughout the banquet  
婚宴時段內提供泊車位兩個
- ♥ Complimentary bridal make-up and hairstyling trial service (one time only) provided by "Cala Wedding"  
「Cala Wedding」免費新娘試妝及髮型造型服務一次
- ♥ 20% discount on Chinese wedding cake coupon provided by "Kee Wah Bakery"  
「奇華餅家」嫁喜系列禮餅及餅卡八折優惠券
- ♥ Special prices on purchase of Chinese wedding hampers provided by "On Kee Dry Seafood Co. Ltd."  
「安記海味」過大禮套餐優惠
- ♥ Discount voucher for pre-marriage check-up provided by "Kinetics Medical & Health Group Co. Ltd."  
「毅力醫護健康集團」婚前檢查服務優惠券



### Terms and Conditions 條款及細則

- The above privileges are not applicable to weddings currently booked or under negotiation  
以上優惠不適用於已確定或洽商中之婚宴
- All prices are subject to 10% service charge based on original prices  
所有價錢另收以原價計算之加一服務費
- All sponsored privileges provided by third parties are subject to availability  
所有由第三方贊助商所提供之優惠需視乎供應情況而定
- In case of any dispute, Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay reserves the rights for final decision.  
如有任何爭議，香港銅鑼灣皇冠假日酒店保留最終決定權

## Chinese Wedding Privileges 2017 中式婚宴優惠

10% discount for Chinese Weddings held between Jan 1 and Dec 31, 2017  
預訂2017年內舉行之中式婚宴可享9折優惠

**For booking of 130 persons or above, extra privileges will be offered**  
**預訂中式婚宴喜酌一百三十位或以上可獲下列精彩優惠**

- ♥ One night stay in Deluxe Room on your wedding night with complimentary buffet breakfast for two at Kudos  
奉送豪華客房住宿一晚連雙人Kudos自助早餐
- ♥ One complimentary bottle of champagne for toasting ceremony  
奉送祝酒儀式香檳一瓶
- ♥ Complimentary serving of deluxe “Wedding Tray” on your wedding night in the guest room  
婚宴當晚奉上「幸福美點」供新人於房內享用
- ♥ 1st wedding anniversary dining coupon valued at HK\$500 to be used at Kudos or Club @28 of  
Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay  
奉送結婚一周年港幣\$500餐飲現金券 (適用於香港銅鑼灣皇冠假日酒店的Kudos及Club @28 )



### Terms and Conditions 條款及細則

- The above privileges are not applicable to weddings currently booked or under negotiation  
以上優惠不適用於已確定或洽商中之婚宴
- All prices are subject to 10% service charge based on original prices  
所有價錢另收以原價計算之加一服務費
- All sponsored privileges provided by third parties are subject to availability  
所有由第三方贊助商所提供之優惠需視乎供應情況而定
- In case of any dispute, Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay reserves the rights for final decision.  
如有任何爭議，香港銅鑼灣皇冠假日酒店保留最終決定權

## 中式婚宴午宴菜單 Chinese Wedding Lunch Menu

- 鴻運乳豬全體  
Whole Barbecued Suckling Pig  
黑松露碧綠炒帶子  
Sautéed Asparagus and Scallop with Truffle Sauce  
百花釀蟹鉗  
Deep-fried Crab Claw pasted with Minced Shrimp  
瑤柱扒雙蔬  
Braised Vegetables with Shredded Conpoy  
花膠竹笙燕窩羹  
Braised Bird's Nest with Highland Lichen and Shredded Fish Maw  
原隻香煎鮮鮑魚  
Pan-fried Whole Abalone  
清蒸海星班  
Steamed Spotted Garoupa  
當紅炸子雞  
Deep-fried Crispy Chicken  
翡翠海鮮炒飯  
Fried Rice with Assorted Seafood and Vegetables  
鮮蟹肉燴伊麵  
Braised E-fu Noodles with Crab Meat

- 無限美點**  
**Dessert Buffet**  
燕窩焦糖燉蛋  
Crème Brûlée with Bird's Nest  
意大利芝士蛋糕  
Tiramisu  
香芒布甸伴椰子忌廉  
Mango Pudding with Coconut Cream  
皇冠桂花糕  
Osmanthus Jelly  
百年好合  
Sweetened Red Bean Soup with Lily Bulbs and Lotus Seeds  
合時鮮果盤  
Seasonal Fresh Fruit Platter

**HK\$988 plus 10% service charge per person**  
**每位港幣 \$988另收加一服務費**

Wedding packages including unlimited serving of house beer,  
soft drinks and orange juice for 2 hours during meal period  
婚禮套餐包括在用餐期間2小時無限量供應精選啤酒、橙汁及汽水



For enquiries or reservation 查詢或預訂  
Tel 電話: 3980 3398  
Email 電郵: [sales@cphongkong.com](mailto:sales@cphongkong.com)

Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay 香港銅鑼灣皇冠假日酒店  
8 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong 香港銅鑼灣禮頓道8號

Tel 電話 : (852) 3980 3980

Fax 傳真: (852) 3980 3900

Web 網站 : [cphongkong.com](http://cphongkong.com)

  [crowneplazahk](#)

 [cphongkong](mailto:cphongkong)